

**GB** With PLATINBLOND you have clear blond effects to the lightest level for maximum protection. Controlled brightening of active oxygen. The lower the concentration of the activator, the gentler the brightening process.

- Improved color results
- Improved gentle lightening
- Anti yellowness molecules
- Up to 7 levels brightening
- Without ammonia

**APPLICATION** Recommended mixing ratio: 1:2 with OXY Cream. For bleaching roots of hair, use OXY Cream 6%. Use OXY Cream 9%, if contact of bleaching powder with scalp can be excluded. Apply onto dry hair.

**TIME OF EFFECT** 10-40 min. – depending on lightning up and state of hair. Warmth will speed up lightning.

**FOLLOW-UP TREATMENT** Rinse carefully, and shampoo with HAIRPURE COLOR Shampoo. For care, the following products can be used: HAIRPURE COLOR Conditioner and HAIRPURE RICH CARE Leave-In.

**CAUTION** Product can cause allergic reaction. Keep out of reach of children. Take care of method of application. Use suitable gloves. Directly before or after bleaching process do not plan a permanent wave. Do not use bleaching powder if scalp shows grazes, scratches or other irritations. Keep cool and dry. Dispose reasonable after complete emptying. For professional use only.

**WARNING: ONLY FOR PROFESSIONAL USE.** Hair bleaching products can cause serious allergic reactions. Please read and abide by the instructions. This product is not intended for use on people below 16 years of age. Temporary black henna tattoos can increase the risk of allergy. Avoid contact

with eyes. Should the product come into contact with eyes, rinse immediately. Wear protective gloves. The product must not be used if the client: has already had undesirable reactions to hair colouring products or has sensitized, irritated or damaged skin. In such cases, consult a doctor before using any hair colouring products. Keep out of reach of children. A PRELIMINARY SENSITIVITY TEST IS RECOMMENDED. DO NOT USE TO BLEACH EYELASHES OR EYEBROWS.



MADE IN GERMANY  
JOJO HAIRCOSMETICS GMBH  
35644 HOHENAUER - GERMANY  
www.jojo-haircosmetics.com  
info@jojo-haircosmetics.com

# PLATIN BLOND

free

JOJO®

FREE OF AMMONIAC  
BLEACH POWDER

jojo-haircosmetics.com

MIX 1:2

**D** Mit PLATINBLOND haben sie klare Blondeffekte bis zur hellsten Stufe bei maximaler Schonung. Kontrollierte Aufhellung an aktivem Sauerstoff. Je geringer die Konzentration des Aktivators, desto schonender der Aufhellungsprozess.

- Verbesserte Farbergebnisse
- Verbesserte schonende Aufhellung
- Anti-Gelbstich-Moleküle
- Bis zu 7 Tonstufen Aufhellung
- Ohne Ammoniak

**ANWENDUNG** Das empfohlene Mischungsverhältnis ist 1:2 mit OXY Cream. Für Ansatzblondierung 6%ige OXY Cream verwenden. Ist jedoch ein Kontakt der Blondierung mit der Kopfhaut ausgeschlossen, kann je nach Haarzustand bis zu 9%ige OXY Cream verwendet werden. Auf das trockene Haar auftragen.

**EINWIRKZEIT** Max. 10-40 Min. je nach Aufhellungswunsch und Haarzustand. Wärmezufuhr beschleunigt den Aufhellprozess.

**NACHBEHANDLUNG** Blondierung gründlich ausspülen, nach-shampooieren mit HAIRPURE COLOR Shampoo. Zur nachfolgenden Pflege HAIRPURE COLOR Conditioner und HAIRPURE RICH CARE Leave-In.

**ACHTUNG** Erzeugnis kann eine allergische Reaktion hervorrufen. Nicht in Reichweite von Kindern aufbewahren. Gebrauchsanweisung beachten. Geeignete Handschuhe tragen. Unmittelbar vor oder nach der Aufhellung keine Dauerwelle vornehmen lassen. Blondiermittel nicht verwenden, wenn die Kopfhaut Abschürfungen, Kratzer oder einen veränderten Zustand aufweist. Kühl und trocken lagern. Nur völlig entleert in Wertstoffsammlung geben. Nur für gewerbliche Verwendung.

**! HINWEIS: NUR FÜR PROFESSIONELLE VERWENDUNG.** Haarblondiermittel können schwere Allergien hervorrufen. Bitte lesen und befolgen Sie sorgfältig die Anweisungen. Dieses Produkt darf nicht für Personen im Alter von unter 16 Jahren verwendet werden. Zeitweilige schwarze Henna-Tattoos verstärken das Allergie-Risiko noch zusätzlich. Augenkontakt vermeiden. Sollte das Produkt in die Augen gelangen, sofort ausspülen. Schutzhandschuhe tragen. Das Produkt sollte keinesfalls verwendet werden, wenn die Kundin in der Vergangenheit schon unerwünschte allergische Reaktionen auf Haarfärbemittel gezeigt hat, oder wenn die Kopfhaut empfindlich, gereizt oder geschädigt ist. In solchen Fällen sollte vor Verwendung von Färbemitteln jeglicher Art der Arzt gefragt werden. Außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahren. ES EMPFIEHLT SICH, VOR DER ANWENDUNG EINEN EMPFINDLICHKEITSTEST VORZUNEHMEN. DAS PRODUKT DARF NICHT ZUM BLEICHEN VON WIMPERN UND AUGENBRAUEN BENUTZT WERDEN.

EAC  
150ge  
ART.-NR. 17009

